

Ref. No.: HO/GCFO/152/97  
Date : 10 July 2017

المرجع: م ر / ر ت ش م 97/152/  
التاريخ: 10 يوليو 2017

Director General  
Abu Dhabi Securities Exchange  
PO Box 54500  
Abu Dhabi, UAE

المدير التنفيذي  
سوق أبو ظبي للأوراق المالية  
ص ب 54500  
أبو ظبي - الإمارات العربية المتحدة

Dear Sir,

بعد التحية،

**Etisalat Group Terminates the  
Management and Technical Support Related  
Agreements with EMTS Nigeria**

**مجموعة اتصالات تنهي الاتفاقيات الإدارية والتعاون  
التقني مع شركة إي إم تي إس نيجيريا**

Further to our announcement dated 20 June 2017, Emirates Telecommunications Group Company PJSC "Etisalat Group" would like to inform you that Etisalat Group has terminated the existing management and technical support related agreements with Emerging Markets Telecommunication Services Limited "EMTS" ("The Company") with effect from 30 June 2017 ("Termination Date"). The termination of the agreements governing the use of Etisalat's brand (including its trademarks) has been deferred to 21 July 2017. Etisalat Group has engaged with the Company and is currently in the process of negotiating new agreements for technical services, strategic procurement support and the use of Etisalat brand (including its trademark). These agreements are still under discussion between the parties. It is for this reason that Etisalat Group has deferred the termination of the existing trademark agreement at this time, thus allowing the parties an opportunity to enter into a new interim trademark agreement without adversely impacting the Company's ability to operate in the normal course.

عطفاً على خطابنا بتاريخ 20 يونيو 2017، تود شركة مجموعة الإمارات للاتصالات "مجموعة اتصالات" إعلامكم بأن مجموعة اتصالات أنهت الإتفاقيات القائمة في مجال الإدارة والتعاون التقني مع شركة إي إم تي إس (الشركة) اعتباراً من 30 يونيو 2017 ("تاريخ الإنهاء"). وقد أرجئ إنهاء الاتفاقيات التي تحكم استخدام شعار اتصالات (بما في ذلك العلامة التجارية) حتى 21 يوليو 2017. هذا وتقوم مجموعة اتصالات حالياً بالتفاوض مع الشركة على اتفاقيات جديدة للخدمات التقنية، الدعم الاستراتيجي للمشتريات واستخدام شعار اتصالات (بما في ذلك العلامة التجارية). ولا تزال هذه الاتفاقيات قيد المناقشة بين الأطراف، ونتيجة لذلك فقد أرجأت مجموعة اتصالات في الوقت الراهن إنهاء الاتفاقية الحالية للعلامة التجارية لإتاحة الفرصة للأطراف للتوصل إلى اتفاقية مرحلية جديدة لاستخدام العلامة التجارية من دون التأثير سلباً على قدرة الشركة لمزولة أعمالها بصورة طبيعية.

San

With regard to the transfer of EMTS Holding BV's (EMTS BV) shares in The Company to United Capital Trustees Limited (the "Security Trustee" of the EMTS Lenders), the Security Trustee has yet to complete the legal process in Nigeria.

وفيما يتعلّق بمطالبة شركة إي إم تي إس القابضة بي في (إي إم تي إس بي في) بنقل 100% من أسهمها في الشركة إلى يوناييتد كابيتال ترستيس ليمتيد ("أمين الضمان" لمقرضين الشركة)، فإن أمين الضمان لم يكمل العملية القانونية بعد في نيجيريا.

Should there be any material developments on this subject, a further announcement will be made in accordance with applicable Securities and Exchange rules and regulations.

وفي حال حصول أية تطورات هامة حول هذا الموضوع، سيتم إعلام السوق بها وذلك وفقاً لقواعد وقوانين سوق الأوراق المالية المعمول بها.

With warm regards,

وتقبلوا تحياتنا،

سرکان أوكاندان  
الرئيس التنفيذي للشؤون المالية – مجموعة اتصالات  
**Serkan Okandan**  
**Chief Financial Officer – Etisalat Group**

Copy to :  
Chief Executive Officer  
Securities & Commodities Authority  
P.O.Box No. 30744  
Fax No. 02 – 6273332

نسخة إلى:  
الرئيس التنفيذي  
هيئة الأوراق المالية والسلع  
ص.ب 30744  
فاكس رقم: 02 - 6273332